
 
 

 
Skolebestyrelsesmøde, onsdag den 20. november 2019 kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Inge Qvortrup, formand 

Kenneth Rosenkilde Vindum 

Betina Schneider Lindegren 

Dorte Damgaard 

Dorthe Knudsen 

 

 

Elevrådsrepræsentanter 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Jette Klitgaard Mølbæk 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen 

Jonny Lindgreen 

Majken Blendstrup 

Afbud: Susie Søndergaard, Anne-Katrine Dilling 

Fraværende: Peter Chapion Vejgård, Sofia Amalie Boje Clemmesen , Emma Berthel Jensen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

3. Drøftelse af ”kommunikation og anvendelse af AULA” (bilag) 

En enkelt sætning ønskes ændret da den kan misforstås. 

(Problemer oplevet omkring tilmeldinger) 

 

4. Drøftelse og godkendelse af kommunikationsstrategi samt kommunikationspolitik 
(bilag) 
Underbilag:  

 Blicherskolens værdigrundlag:  
https://blicherskolen.randers.dk/vaerdier-og-politikker/vaerdigrundlag/ 

 Forældreinformationsfolder 
           Bemærkninger : ”kontaktbog” og ”forældreintra” ændres til AULA. 
           Herefter er punktet godkendt 

 

5. Økonomisk handleplan (bilag) 

GM orienterede om skolens økonomiske handleplan, som også er fremlagt for 

forvaltningen. Der var en kort drøftelse. (Det korrekte bilag 2019 vedhæftes i referatet) 

 

 

6. Godkendelse af princip for skole-/hjemsamarbejdet (bilag) 
Godkendt 

https://blicherskolen.randers.dk/vaerdier-og-politikker/vaerdigrundlag/


 
 

 

7. Nyt fra  

- Skolen 

Aula i gang på godt og ondt, men generelt godt i vej. 

GM har været til økonomisk handleplansfremlæggelse ved forvaltningen. 

Arbejdet med PLF er godt i gang. 

Der arbejdes i øjeblikket med en ny økonomisk tildelingsmodel for skolerne 

Skolen ligger igen flot placeret i CEPOS rangering af skoler i Danmark. 

 

 

- SFO 

Der har været afholdt ”Åben hus” for potentielt nye elever. 

Legeplads projekt igangsat rundt om på skolen. 

Nye taxatider i SFO 

 

- Elevrådet 

Intet. 

 

8. Eventuelt 
Intet, 

 


